
          
  

                                                             
 
 

Hedensted kommune 

   

                                                             Bestyrelsesmøde 
Referat fra d. 14. november 2022 kl. 17.00-19.30 

Sted: Spiloppen 
Afbud sendes til katja.kristensen@hedensted.dk senest d. 9. november 

Deltagere:  
Forældre: Michael, Majbrit, Torben, Pernille, og Mette.  
Personale: Bente, Lone.  
Ledelse: Mette, Katja 
 
Afbud: Jakob, Asmine og Simone 

Referent: Lone            Mødeleder: Katja 

 

TID EMNE; Dialog, orientering, beslutning Referat: 

17.00-17.20 Velkomst ved Katja og Mette 
Lidt godt til ganen… 
 

 

17.20-18.10 Nyt fra ledelsen: 
 

● Afstemning om madordning 

● Økonomi 

● Maddannelse og måltidskultur 
 

Madordning:  
Lykkebo: Anbefaler ikke madordning, 
da det vil være meget dyrt, at 
etablere/ bygge om til dette, også selv 
om maden kommer udefra. Forældre 
er velkommen til at komme forbi 
Mette og tage en snak om dette. Der 
holdes afstemning i december 2022. 
Spiloppen: Der holdes afstemning i 
december 2022  
 
Økonomi : Vi går ud af 2022 med et 
lille overskud. Pengene skal blandt 
andet bruges på kolonihaven.  
 
Maddannelse og måltidskultur: 
Hvordan kommer det ud til 
forældrene:  
- Med ved opstarts samtale  
- Lægges på hjemmeside 
- Med på forældremøde 2023  
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-Køkken skal have et "madalbum" på 
Aula. 
 
Mad princip fra bestyrelsen: 
Madpakkens sundhed er forældrenes 
ansvar, der skal være plads til 
forskellighed, med forventning om at 
maden er nærende og mættende 
 

18.10-18.30 
 

Katja, Mette og Michael giver en 
tilbagemelding på tilsynet d. 27. oktober. 
 

Der er blevet lavet et stort skema  
1 for Spiloppen, lavet af Katja og 
Birgitte. 
 1 for Lykkebo lavet af Mette og Heidi 
Deltagende i tilsynet var Morten, chef 
for Læring, og pædagogisk konsulent 
Eva. Det var et dialogbaseret møde. Vi 
blev godkendt.  
 
Årets tema var "Mangfoldige 
børnefællesskaber" Der er lavet en 
rapport, som er kommet på vores 
hjemmeside.  
Vi fik ros for:  
- at være i udvikling  
- vi har gang i mange tiltag  
- at vi har noget fælles, men også 
vægter husenes forskellighed.  
 
Katja og Mette fik ros for, at være 
gode til at gøre det, der giver mening. 

18.30-18.50 
 

Michael deltager i dialogmødet mellem 
formænd af forældrebestyrelser i 
dagtilbud og Udvalget for Læring, 
mandag d. 7. november og giver en 
tilbagemelding på mødet. 
 

Michael har været til dialogmøde om 
"Mangfoldige børn fællesskaber "  
Vi skal som institution have lavet en 
profil. Vi skal have en "Lokalsamfunds 
profil" der skal lægge op til, hvordan 
vi involvere os i lokalsamfundet og 
hvordan vi kan byde det inden for. Vi 
skal have styrket samarbejdet mellem 
forældre og personale. Kommunen 
ønsker, at man bliver bedre til at 
hjælpe hinanden både børn og 
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forældre. Bestyrelsen kan f.eks. lave 
arrangementer på legepladsen i 
weekenden. 
 
Personalet er opmærksomme på at 
lave små fællesskaber for børnene i 
hverdagen. Michael har opfordret til 
at lave et netværk for 
bestyrelsesformænd for alle 
institutioner, og evt. på en anden 
platform end Aula 
 

18.50-19.20 Generalforsamling til marts – Hvordan 
skal det afvikles? 
 

Kan vi evt. låne lokaler på Hedensted 
skole, så vi kan være mange indenfor? 
Mette og Katja finder ud af det.  
Der skal forgå mere end bare 
bestyrelsesvalg. Fællesspisning? Børn 
med?  
 
Hvem er på valg?: Maibritt og Torben, 
Jacob forlader bestyrelsen, Asmine og 
Michael har et år mere. Vi skal have 3 
nye bestyrelses medlemmer samt 
suppleanter.  
- Husk at sige, at det har været rigtig 
dejligt at suppleanterne har deltaget i 
bestyrelsesmøderne. Det har givet en 
god dynamik.  
Opfordre til at forældrebestyrelsen 
står for opslag om stemmereglerne. 
Der skal laves et julebrev fra 
bestyrelsen.  

19.20-19.30 
 

Evt. Forslag om Aktivitets årshjul som 
kommunikativt værktøj til forældre.  
Ønske om info tavle på 1. sal i 
Spiloppen  

 

 


